
 
 

Protokoll – Styrelsemöte, Huvudstyrelsen 

 

Hampetorp-Odensbackens IF 

2019-03-17 kl 18:00 

Odenvallen 

 

 

Närvarande: Johan Lundström, Sören Sahlén, Oskar Axelsson, Jörgen Setterman, Marko 

Hiltunen 

Frånvarande: Anders Persson  

  

 

§1. Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar närvarande välkomna. Extra välkomna 

våra nya kamrater i huvudstyrelsen, Jörgen och Oskar.  

 

§2. Då detta är första styrelsemötet efter årsmötet sker stadgeenligt konstituerande av 

styrelsen.  

Till vice ordförande bestämdes: Sören Sahlén 

Till sekreterare bestämdes: Marko Hiltunen 

 Till kassör bestämdes: Oskar Axelsson 

 Ledamöter: Jörgen Setterman, Anders Persson 

 Ordförande sedan tidigare: Johan Lundström 

  

§3. Förslaget på dagordning granskades och godkändes.  

 

§4. Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

 

§5. Rapporter och skrivelser.  

På föreningsmötet samma dag som årsmötet var arbetade huvudstyrelsen och 

sektioner fram material om kommande föreningsmöten. Detta är ett arbete som 

kommer fortsätta under året.  

 



Kort rapport om hur ”digitaliseringen” av medlemsavgifterna mottagits. Det har 

kommit en del åsikter om hanteringen men mestadels är det positiva tongångar. 

Inbetalningsviljan tycks vara god och vi kommer som det verkar landa på ungefär 

samma antal betalande medlemmar som under 2018.  

 

§6. Budget 2019 

Mötet sammanställde en budget för huvudstyrelsen för innevarande år. Det är en 

del tunga poster men i det stora hela ser ekonomin ljus ut och är i balans.  

 

§7. Övriga frågor  

Överlämning av kassörsrollen kommer ske tisdagen den 17/3. Det är en hel del 

frågetecken som behöver rätas ut innan allt är solklart. Johan planerar även ha en 

träff med de ideella krafterna som sköter anläggningen för att stämma av 

kommande säsong.  

 

Som en liten påminnelse, städdag på Odenvallen lördagen den 13/4.  

 

§8. Nästa möte  

Mötet kom fram till att testa söndagar så nästa möte sker söndagen 2019-04-14  kl 

17:00 på Odenvallen.  

 

§9. Till nästa möte önskar ordförande förslag på punkter till dagordningen. Önskas även 

att man funderar lite kring rollerna i styrelsen och vilka arbetsuppgifter man kan 

tänkas vurma extra för. Härefter tackade ordförande för visat intresse och tackade 

för visat intresse.  

 

 

 

 Ordförande     Sekreterare 

 

 Johan Lundström    Marko Hiltunen 


